

Yau Yat Chuen Garden City Club Ltd. 又一村花園俱樂部有限公司

Circular No.: 002/23 Date: 1 April 2023

Dear Valuable Members,

Opening Hours of the Club Facilities & Services for 2023 Annual Staff Party

Please be informed that Annual Staff Party will be held on 25 April 2023 (Tuesday) at 7:00p.m. on the 3/F, Banquet Hall of the Chinese Restaurant in thanking our staff for their dedication and hard work throughout the last year.

On the day of the event, the facilities and services of the Club will be closed earlier at 3:00 pm, and the Club will also be closed from 3:00 pm on the same day in order to accommodate the event.

The opening hours of various facilities and services on the event day are as below:

•	Recreation Facilities	07:00a.m 03:00p.m.	
•	Reading Lounge	07:00a.m 03:00p.m.	
•	Verbena Café	08:00a.m 03:00p.m.	(Last order at 02:30p.m)
•	Chinese Restaurant	11:00a.m 03:00p.m.	(Last order at 02:30p.m)
•	Card Rooms	10:00a.m 03:00p.m.	
•	Car Park	07:00a.m 03:00p.m.	

Sorry for any inconvenience caused.

Yau Yat Chuen Garden City Club

檔案編號:002/23

尊貴的會員:

2023 年度員工聯歡晚會 俱樂部設施及服務的開放時間安排

為感謝所有員工過去一年所付出的努力,本俱樂部將於二**零二三年四月二十五日 (星期二)晚上七時正**於三樓中菜宴會廳舉行年度員工聯歡晚會。

聯歡晚會當日,為配合活動的舉行,俱樂部的各項設施及服務將提早於下午三時正停止服務,而俱樂部亦會於當日下午三時正開始暫停開放。

各項設施及服務於晚會當日的開放時間如下:

康樂設施
休憩廳
比午七時正 至 下午三時正
地錦廳
上午八時正 至 下午三時正
(最後落單時間為下午二時三十分)
上午十一時正 至 下午三時正
(最後落單時間為下午二時三十分)
上午十時正 至 下午三時正

● 棋牌室 上午十時正 至 下午三時正● 停車場 上午七時正 至 下午三時正

不便之處,尚祈見諒!

